To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 10-03-2021 09:20:28 AM Subject: Detailed material information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 10-03-2021 03:20 AM الموضوع: معلومات جوهرية مفصلة
Transcript of the report:	نص التقرير:
A reference to what was published on the websites about the contract to sell raw phosphate to the India Fertilizer Farmers' Cooperative. Kindly note that the company has signed a contract to sell raw phosphate of 2.1 million tons with the Cooperative of India Fertilizers for a period of one year from the first of April 2021 until the end of March of the year 2022, according to international prices, which will have a positive and significant impact on the financial position of the Phosphate Mines Company	اشارة الى ما تم نشره على المواقع الالكترونية حول عقد بيع الفوسفات الخام الى تعاونية مزارعي الهند للاسمدة. يرجى العلم بان الشركة قامت بتوقيع عقد بيع فوسفات خام بمنية 2.1 مليون طن مع تعاونية مزارعي الهند للاسمدة لمدة عام اعتبار من الاول من شهر نيسان 2021 وحتى نهاية اذار من العام 2022 وذلك وفق الاسعار العالمية مما سيكون له اثر ايجابي وكبير على المركز المالي لشركة مناجم الفوسفات
Date of occurrence of material event: 01-04-2021	تاريخ وقوع الحدث الجوهري: 01-04-2021
Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: سناء قراعين Position: finance manager	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: سناء قراعين المنصب: مدير ادارة مالية